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    Rijeka,  18.03.2024. 

ZAPISNIK 
S 11. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
11. sjednica VMO Pehlin održana je 16. ožujka 2024. (subota) s početkom u 12,00 sati u 
prostorijama Doma kulture Pehlin, Minakovo 30. 

 

 
Sjednici su bili nazočni: 

 Darko Kauzlarić, predsjednik VMO 

 Ivan Bogdanić, zamjenik predsjednika VMO  

 Stjepan Horvat, član VMO 

 Marko Smojver, član VMO 

 Lorena Pribanić, tajnica MO  
 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Vijeća MO Pehlin :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Poziv za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture u 2025. 
godini - informacija 

2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik je  upoznao nazočne sa javnim pozivom na predlaganje prijedloga uređenja i 
održavanja komunalne infrastrukture – komunalni prioriteti na području MO Pehlin za 2025. 
godinu koji se zaprimaju do petka 29. ožujka 2024. godine. Do sada je pristiglo nekoliko 
prijedloga, te će se svi pristigli prijedlozi razmatrati na slijedećoj sjednici u travnju nakon čega će 
se formirati lista prijedloga komunalnih prioriteta za 2025. godinu koja će se uputiti Gradskim 
službama na razmatranje. 
 
 
 
Zaključak: 
Vijeće  je činjenice primilo na znanje. 
 
 
AD 2 

1. Vijeće je zaprimilo zamolbu stanara iz zgrade u Ćićarijskoj ulici vezano uz parkiranje u 
ulici.  

2. Vijeću MO Pehlin obratili su se roditelji djece iz Osnovne škole Pehlin, a vezano uz 
povećanje stupnja sigurnosti prometovanja na glavnoj prometnici kroz Pehlin ispod 
Osnovne škole Pehlin. Roditelji su zabrinuti za sigurnost djece i traže povećanje stupnja 
sigurnosti. Predsjednik je naglasio da Vijeće kontunuirano već godinama ukazuje na 
potrebu povećanja sigurnosti prometovanja i traži poduzimanje mjera kako bi se povećala 
sigurnost. Zalaganjem Vijeća u suradnji s Gradom došlo do postavljanja semafora kod OŠ 
i treptajuće signalizacije na pješačkim prijelazima u blizini OŠ Pehlin. 

 
Zaključak: 

1. Vijeće MO Pehlin će zamolbu vezano uz parkiranje uputiti Odsjeku za komunalno 
redarstvo i Odsjeku za prometno redarstvo. 

2. Vijeće MO Pehlin podržava zahtjeve roditelja, te će uputiti dopis vezano uz povećanje 
sigurnosti prometovanja: Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, Rijeka-plus 
d.o.o., Postaji prometne policije , MUP-u službi za sigurnost cestovnog prometa. 

 
AD 3 
Predsjednik je izrazio zadovoljstvo organizacijom ekološke akcije i odazivom građana na istu. 
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 

 
 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Sjednica je završila u 14:00 sati. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                              Darko Kauzlarić 


